



Policy Code	Issuing Date	Revision	Issued By
TAICL/QMS-HSE POLICY # 01	30.01.2019	01	MR/QHSE Manager

SAFETY POLICY

سياسة السلامة

TAZEZ ADVANCED IND.CO.LTD. (USG) is committed to strive for manufacturing and fabrication of grating, poles, structural steel, pipe spool, light fixtures, painting and hot dip galvanizing or if possible exceeding, the current (and if applicable any in the future foreseen) standards, demands and expectations of customers and government regarding safety, Security, Health, Environment & Quality aspects.

Undertaking our activities goes along with high responsibility, competency and professionalism, so in order to realize our commitment and maintain our leadership position in this business we've established a structure that includes all the organization's activities and describes the process including the aspects of QHSE Management system.

Our policy is established on the following items:

We operate our workplace to comply with Safety, Security, Health, Environment and Quality applicable local and global regulations, and with the policies of our group using best practice as guideline.

We will ensure that the risk associated with our activities and service to employees and other interested parties, surroundings and the information and good entrusted to us are known and controlled in a responsible manner.

We will maintain the best possible Health, Safety and Environmental performance, and in order to achieve this Standard, prevent occupational injuries, illnesses and pollution.

We will establish, implement and maintain a frame work to measure our OHS objectives and targets and to ensure the continual improvement of our OHS program and Documented Management System

We will review our policy periodically to ensure its adequacy and suitability and we'll communicate this policy to all employees and interested parties.

We believe that our employees are our greatest asset and its part of our policy to ensure that everyone is aware of his vital role for the continual development of their welfare within our company by participating in our periodic scheduled training programs.

We expect in return that every employee performs his tasks in a safe and responsible manner and the organization will do its utmost best to provide the necessary means for protection. Employees, stake holders, neighbors and those who work with us are encouraged to participate and discuss concerns in a transparent way and to take part in the continuous improvement programs through the available communication methods.

The policy can and will be further supplemented by individual policy documents on the Safety, Security, Health, Environment & Quality if this is relevant in relation to additional standards or system requirements.

شركه تعزيز للصناعات المتطورة المحدودة (USG) ملتزمه بالسعي لتصنيع وتشكيل كل من الأرضيات الشبكية الحديدية، والأعمدة ، والهياكل الصلبة ، تركيبات الأنابيب ، والتركيبات الخفيفة ، والجلفنة على الساخن و ايضا إذا كان ذلك ممكنا تجاوز تلك الصناعات الحديدية الموجودة في الوقت الحالي (وإذا كان ممكنا في المستقبل المنظور) تأمين المعايير ومطالب العملاء والحكومة فيما يتعلق بجوانب السلامة والأمن والصحة والبيئة والجودة.

ان اهدافنا بأنشطتنا تسير بالتوازي مع المسؤولية العالية والكفاءة والمهنية ، وذلك من أجل تحقيق التزامنا والحفاظ علي مكانتنا القيادية في هذا العمل فقد قمنا بتأسيس هيكل يشمل جميع الادارات والانشطة ويصف العملية بما في ذلك جوانب نظام أداره الصحة والسلامة البيئة المهنية.

يتم وضع سياستنا علي البنود التالية:

تتم ادارة العمل بتطبيق لوائح السلامة والأمن والصحة والبيئة والجودة المعمول بها محليا وعالميا ، ومع سياسات مجموعتنا باستخدام أفضل الممارسات كمبدأ توجيهي.

سنضمن ان المخاطر المرتبطة بأنشطتنا وخدماتنا للموظفين والأطراف المعنية الأخرى ، والمناطق المحيطة بنا ، والمعلومات والأمر الجيدة المعهودة بنا معروفة ومتحكم فيها بطريقه مسؤوله.

سنحافظ علي أفضل أداء ممكن في مجال الصحة والسلامة والبيئة ، من أجل ضمان تحقيق هذا المعيار ، ومنع الإصابات المهنية والأمراض والتلوث.

سنقوم بإنشاء وتنفيذ والحفاظ علي اطار عمل لقياس أهدافنا وأهداف الصحة والسلامة المهنية وضمان التحسين المستمر لبرنامج الصحة والسلامة المهنية لدينا ونظام أداره موثوق.

سنستعرض سياستنا بشكل دوري لضمان كفايتها وملاءمتها سنبلغ هذه السياسة لجميع الموظفين والأطراف المعنية.

نؤمن ان موظفينا هم أعظم أصولنا وجزء من سياستنا لضمان ان الجميع علي علم بأن دوره الحيوي من أجل التطوير المستمر لضمان الرفاهية داخل شركتنا من خلال المشاركة في برامجنا التدريبية الدورية المقررة.

ونتوقع في المقابل ان يقوم كل موظف بأداء مهامه بطريقه آمنه ومسؤوله ، ستبذل الإدارة قصارى جهدها لتوفير الوسائل اللازمة للحماية. يتم تشجيع الموظفين وأصحاب المصلحة والجيران والذين يعملون معنا علي المشاركة ومناقشه المخاوف بطريقه شفافة والاشترك في برامج التحسين المستمر من خلال وسائل الاتصال المتاحة.

ويمكن استكمال هذه السياسة بوثائق السياسات الفردية المتعلقة بالسلامة والأمن والصحة والبيئة والجودة إذا كان ذلك مناسباً وقيماً ويتعلق بالمعايير الاضافيه أو متطلبات النظام.

Wael Gad

Managing Director